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וב חלפו שבועיים מלאי ש שלום לכולכם.

.  גוון נושאיםפעילות וצעדים קדימה במ
מזכיר לעצמנו שחגגנו את ל''ג בעומר לפני 

נעה ובכל צעדי  . השנה זה היה בצשבוע
. לילדים הזהירות המתבקשים והמתחייבים

היתה מדורה נאה עם כל המרכיבים  
מדורה צנועה על   ,, ולמבוגריםהנדרשים

ה  א לאלו שבאו היתה הנ .ןועדוהדשא של המ
גדולה מערב של סיפורים ושירים בביצוע  

. לצערי לא  בעלהיענקל'ה  דורית ראובני ו
הייתי אבל שמעתי שהיה מהנה ותרבותי אז 

 מי צריך יותר מזה?  

לא צריך להיות מבין גדול כדי להרגיש 
 –נה גדולה בחצר הקיבוץ. השבוע בתכו

רו משפחות ראשונות  תקופה שבה עבלאחר 
פרץ שיטפון גדול  - ההחדש  ת הבניםלשכונ

ועוד משפחות אורזות את   : עודשל מעברים
מעמיסות ומעבירות אותם לבתים חפציהן 

ים לדיירים  החדשים שכבר מזמן מצפ
חדשים. העיכוב במעבר כבר מרט את 

צביהם של המשפחות ונראה שכאשר הסכר  ע
ש את המהלך.  ממהרים לממכולם  –נפרץ 

קבותיה מעברים התנועה הזאת מביאה בע
רבים נוספים של חבר'ה צעירים שממהרים 

דירות שהתפנו בקיבוץ ובקיצור  למלא את ה
ממש "מוחרם" גדול ומשמח.   ,תנועה גדולה

שהרי זה  ורעא להגזים בגודל המ אי אפשר
סם החיים החשוב ביותר והאמיתי ביותר  

            סת גדלה ומתחזקת. של קהילה תוס 
בשלום  ושיעבור שיהיה בשעה טובה 

 . ובהצלחה לכולם 

בסוף השבוע הקרוב אנחנו בדיוק באמצע 
הדרך בין ל"ג בעומר לבין חג השבועות.  

היינו קוראים לו הרבה  שבועות או כמו ש
. בימים ההם  חג הביכוריםהוא   ורנים לאחש

אחד החגים זה היה והם לא רחוקים כל כך 
חקלאים ושל  חג של  המרכזיים של הקיבוץ.

כבר  חלק מהיבולים , היום  קהילה חקלאית.
זה עתה   מהגידולים נאספו מהשדות וחלק

ראה משובב מתחילים לנבוט וללבלב והמ
החקלאות המודרנית שינתה סדרי עולם  לב. 

ת שמתחילה  קלאיועכשיו אין כבר עונה ח 
 שנה רצופה של חקלאות  אלא  –ומסתיימת 

 

 

 

אים צהיופעילה בכל הענפים ובכל השדות. 
ף  לראות כמובן את שדות השל לטייל יכולים

לאחר קציר החיטה ולעומתם את שדות  
החימצה )חומוס( שמתקרבים לאסיף ואת  

ם ואת  הכותנה שרק התחילה להתרומ
ונת הקטיף שמסיים את ע ,האבוקדו כמובן

       לאה בכל ענפי הצומח. וכך הלא וה 
הלוואי שחג הביכורים הקרב ובא יהיה שוב 

חג גדול ומלא הנאה למבוגרים ובעיקר  
ה מעבירים מורשת מדור ככ כי הרי . לילדים

 . לדור 

יפות של תמונות  –שער העיתון וגם בתוכו ב
דברים חדשים שקרו בימים האחרונים. יש 

כולנו  החלט שינוי ותזוזה בכמה נושאים שב
אותם  מזמן היינו מבקשים לראותכבר 

מים, בשעות קשות חייבים . לפעמתקדמים
  רדות היום האפור ולראות להרים עיניים מט

לפעמים את הצעדים, לפעמים קטנים ו
בטיפוס  ,, שאנחנו עושיםיותרגדולים 

 המייגע אבל הבריא של היצירה והבנייה 
אני שמח לראות שלאופטימיות עדיין חיינו. ב

 . יש מקום גם אצלנו 

לדווח על ספר חדש יתון בענו עמוד הקדש
הספר עצמו חשוב בעייני  שיצא לאחרונה. 

היא  הנעשה - מאוד אבל הסיבה להופעתו בהד
ת לעברית ע"י אברי  שהוא תורגם מסלובקי

ספרים  פישר. אברי מתרגם ותיק וכבר המון
נדמה לי  לעל שמו כמתרגם אברשומים 

שהספר הזה חשוב במיוחד ואפילו עיתון 
"הארץ" חשב ככה והקדיש לו כתבה גדולה. 

 לאברי והצלחה בהמשך.   יישר כוח

י ובתוך כל המיידע המשמח והאופטימי אנ
מכתב  ל תשומת ליבכםסב את חייב לה

כבר עליו.  שחברי המזכירות שלנו חתומים
אנחנו   .היה אירוע מסוג זה אצלנו מזמן לא

מתברכים בכך שבכפר מסריק יש אווירה 
במעט קיבוצים קיימת וחמה ש תחברי

ער לשמוע דווקא לכן זה כל כך מצ. אחרים
על האירועים שהיו אצלנו לאחרונה. אני  

שמקווה שהיה זה מקרה   לבדבטוח שאינני 
 מדגיש את הכלל. א מהכלל שהיוצריג יחיד וח

משהו אופטימי. אנחנו  שוב  –ולסיום 
של משפחות צעירות  הן  –עוסקים בקליטה 

והן של משפחות שהגיעו אלינו במסגרת בית 
ראשון במולדת. תקראו את הראיונות  

שקיימנו אתם ותוכלו להכיר אותם טוב יותר  
 ילה שלנו. הולחזק את הקשר החשוב לק

 אברהם. שבת שלום ו... שנשמע גם מכם.    

  



  

 

 

 

 

אחי הבכור   -   אמנון לזכרו של    

מהילדות אבל נוצר  עם אמנון כרונות משותפים יאין לי ז. אחי הבכור אמנון נפטר .עצוב לי
תחת ניהולו של אמנון   מסריק-בינינו קשר טוב מהתקופה בה עבדתי בשדות הכותנה בכפר

בין שבדיה וישראל ובהמשך חיינו המשותפים למרות המרחק הגיאוגרפי  

המשלחת הישראלית   ותו עםההורים ואני ליווינו א כאשר הוא מאמנון הזיכרון הראשון שלי 
. 1957-להשתתף בפסטיבל הבינלאומי למחולות עם ב, להפלגתם מחיפה בדרכם למוסקבה 

אני גם זוכר  . זקוף עם חוש קצב ותנועה נהדרים ,תמיד רקד במרכז אמנון היה רקדן מעולה ש
 במסיבות פורים בחדר אוכל , תה רקדנית בחסדיאסתרקה שהי, רוקד עם אמא שלנו ותוא

הם ריחפו על במת הריקודים בשילוב נהדר במרכז כמובן וכל המבטים מופנים . הישן בקבוץ
. אליהם בהערצה  

, דייב ברובק :ז’בית אצל אמנון וחנה שם הקשבתי לג -במוסד הייתי בןבתקופת הנעורים שלי  
רוע גדול בקבוץ, אחד יהייתה א1960-בהחתונה של אמנון וחנה . גייט ועוד -רביעיית הגולדן

מני על במה גדולה. אמנון כמובן תיבו הזוגות הנשואים רקדו ריקוד  מחולהיה קטע  מופעיםה
. דניםוביל את חבורת הרקרקד במרכז וה   

תית וגם בשנים  הרגשה בי ,הם נתנו לי הרגשה טובה   .תמיד הרגשתי בבית אצל אמנון וחנה
רוח תמיד למופת יביתם היה פתוח והא -אווה דן ונעמי  - שהגענו עם המשפחה שלנו משבדיה

. כולל הבישולים של חנה והלבביות של אמנון  

היה איש  הוא. עליזה ולבבית לאמנון היה חום לב וקבלת פנים נעימה שיצרה תמיד אווירה
רב   בענייןקהל המקשיבים היה מקשיב תמיד בסקרנות וחקיין בלתי רגיל. סיפורים יוצא דופן 
. מלווה בצחוק אדיר   

, הוא היה משרטט שלו  וגרפיהאהכורייכולת מלבד המחול ו .אמנון היה איש כישרונות רבים
  ,כנןהוא ת, לתפארת בבתים שהוא וחנה גרוהוא יצר גינות  . ם של זהבימתכנן עם ידיו מעטר

לאמנון היה גם כשרון מוזיקלי והוא ניגן . חדרים ורהיטים מרהיבים ,בנה ועיצב מטבחים
. שמיעההלהפליא במפוחית פה לפי   

 הוא ניהל . אמנון החליט מגיל צעיר שהכותנה וגידולי השדה למיניהם הם חלק מרכזי בחייו
בה שנים ורכש לעצמו שם חשוב מאוד בישראל בתחום  את גידולי השדה בכפר מסריק הר

 הוא קיבל תפקידים מרכזיים במועצת הכותנה .עיצוב ובניית כלים חקלאים ,גידול הכותנה
בעיבודים  ושכלוליםחדשים בנושאי צורות גידול   רעיונותקלאות ותמיד הוביל עם חומשרד ה 

. על מנת להשיג יבולים טובים יותר  

בשדות הכותנה תחת ניהולו של אמנון לפני שעזבתי את  כמה שנים תה לי הזכות לעבוד יהי
אבל יותר מכל למדתי . על גידולי שדה וכלים חקלאיםמאוד שם למדתי מאמנון הרבה  .הקבוץ

מתן יחס חם והוגן לזולת  - בתחום יחסי האנוש, על הדברים החשובים ביותר בחיים מנומ
. על מנת לאפשר לכל אדם לגדול ולהתפתח ולמצות את יכולתוועזרה לכל אחד באשר הוא   

                       , שנים היה מעין דמות אבהית עבורי הרבה שנים 13-אמנון שהיה גדול ממי ב
. לתמידאמנון ואני נושא אליו בליבי אהבה חמה  חסר לי מאוד הקשר עםי  

         גלעד ליסאי 

        

 



 

 

  חברתית ה הנהלה  ישיבת ה 
 15.5.2022מיום  

 נוכחים: 
הגר דוכס, ירון רייז, רחלי שדה, לימור  
בירק,  -בוכריס, אבי בלן, עמי זינגר, איילת לוי

 עפר מסד, ליאת בירק, נופר מעין
 הראל כהן חסר:

 
 [ בית ראשון במולדת 1נושא 

התקבל מכתב תודה מחברת " קורנט",   •
האוקראינית.  המעסיקה את מריאנה 

מריאנה בתה ואמה, התארחו אצלנו  
בקיבוץ למשך תקופה לא קצרה.  חברים 
רבים נתנו יד באירוח, בארוחות חמות,  

ביגוד או כל ציוד הנדרש.  תודה גם  
לחינוך שאירח את הילדה למשחק בחצר  

 או בגן מידי פעם.

משפחות בית ראשון במולדת נמצאות   2 •
חילות  בקיבוץ. מתאקלמות לאט לאט ומת

 להתרגל לחיים כאן. 

ההורים החלו אולפן והילדים משולבים  •
 במערכות החינוך. 

 

 [ ניהול אגף תכנון ובנייה2נושא 
בתחילת באפריל יצא מכרז לניהול אגף  

 להלן המכרז:      תכנון ובנייה.
 

 מכרז לניהול האגף לתכנון ובנייה
לאור החלטת הקלפי לשינוי אגף שיכון לאגף  

ובנייה והכנסת תפקיד ניהולי להובלת תכנון 
 האגף, אנחנו מוציאים מכרז לניהול האגף 

 משימות ותחומי אחריות 
 הובלת צוות האגף על כל משימותיו  •

 הובלת תכנון יישובי ובנייה •
 שותפות ועבודת צוות עם אגפים אחרים  •

 אחריות תקציבית של האגף  •
אחריות על ועדת תכנון ועל ועדת שיכון  •

 והשכרות 
 ליווי והנחיית המשפחות בבנייה הפרטית  •

 
 

 
 
 
 מעקב אחר פניות חברים ודרך טיפולן  •

 הובלת יישום השיוך   •

קשר רציף עם הועדה לתכנון ובנייה   •
 במועצה 

 כישורים ודרישות תפקיד:
 יכולת ניהול והובלת תהליכים .1

תקשורת  בן אישית טובה ועבודה   .2
 בשותפות 

 והבנייההבנה בתחום התכנון  .3

 ראייה מערכתית וירידה לפרטים הקטנים  .4

 יושרה ודיסקרטיות  .5

 סדר וארגון  .6

כולל ניהול  OFFICEשליטה בתוכנות  .7
 תקציב

 יוזמה וקידום פרוייקטים ותחומים חדשים  .8

 יכולת למידה גבוהה  .9

 : מנהלת קהילה כפיפות ארגונית 
   60%: היקף משרה 
 : צוות איתור  דרך הבחירה

ה  מועמדות את אמנו הגישה -דניאלה ורדי
 . לתפקיד

לאחר בחינה ממליץ צוות האיתור על  
 דניאלה ורואה בה מתאימה מאד לתפקיד. 

כניסתה של דניאלה לתפקיד כפוף לאישור  
 חברתית. ה הנהלה ה

בכפוף למבנה הארגוני ודרכי בחירת ממלאי 
תפקידים, שאושרו בחוברת מבנה ארגוני של  

תשתיות(  השיכון )כמו ה, ניהול אגף 2017
הינו בחירה של צוות איתור ואישור הנהלה 

 חברתית, כך גם תפקיד האגף החדש. 
 

 החלטה: 
חברתית תומכת בכניסתה של  ה הנהלה ה

 דניאלה לתפקיד. 
ה הצלחה גדולה  אנחנו מאחלים לדניאל 

בתפקידה החשוב וכי אגף זה ייתן מענה 
 לצרכים הקיימים בשטח. 

 
 

 ***עדכון שלאחר דיון ההנהלה החברתית:
לבקשת דניאלה יתקיים קלפי. דניאלה רואה  

חשיבות גדולה לקבלת אימון הציבור.  
התפקיד חדש ועם הרבה אתגרים ושלוחות 
 עשייה ולכן מבקשת בכל זאת לקיים קלפי. 
הנהלה חברתית כמובן מאשרת זאת וקלפי  

 יתקיים בתחילת יוני.
 
 
 
 



 
 

 [  עדכון סטטוס השקעות קהילה 3נושא 

 
 

 חברתית ה הנהלה  ה   ישיבת  
 22/5/22מיום  

: עפר מסד, עמי זינגר, נופר מעין, נוכחים
ליאת בירק, לימור בוכריס, הראל כהן, איילת 

בירק, רחלי שדה, אבי בלן, ירון רייז, הגר -לוי
 דוכס 

 
  – נציג ציבור למינהלת עמותת נעמן[ 1
 
 
 

 
 
 

 
 

  -עמי זינגר היה נציג הציבור מטעם כפר
 מסריק במינהלת עמותת נעמן, מיום 

הקמתה. אנחנו מודים מאד לעמי ופרידה 
 מסודרת תהיה בישיבה הבאה של המינהלת. 

הביע נכונות לקחת על עצמו   ארנון רפאלי
 אישור ההנהלה לכך  את התפקיד.  דרוש 

 החברתית. 
: הנהלה חברתית מאשרת את החלטה

 כניסתו של ארנון רפאלי לעמותת נעמן 
בהצלחה לארנון ותודה גדולה לעמי על כל  

 השנים. 
 

   

 15/5/22 -סטטוס ביצוע  פרויקט  אגף 

סוף   -בביצוע . הערכת סיום  מבנה טניס  -מרכז נגינה יישובי ופאב  תרבות 
 מאי

 בתכנון של ענת בניק  שיפוץ מועדון לחבר   
 בוצע  תיקון קיר  -ספרייה   

חדר  
 אוכל 

החלפת רצפת מטבח לפי דרישות   -חדר אוכל 
ההשקעה הוחלפה בהחלפת  משרד הבריאות 

יחידות המזגן של חדר האוכל.  
 ₪   200000 -עלות של

קו חיים ובטיחות מדרגות במבנה  -חדר אוכל   
 לשימור  

 מכסחת חדשה  נוי

נקנתה חדשה בטרייד אין עם  
הישנה. נקנה ע"י העסקים 

ויוחזר בכל חודש ע"י הנוי.  
 ₪   40000הפער 

 בוצע החלפת גוף החימום במייבש הגדול  מכבסה 

 -חלק מתקציב פרוייקט שאושר ב -כביש הקפי  תשתיות
 בשלבי סיום 2021

   כביש היקפי -תאורת חצר   

   החלפה   -קו מים חינוך   

 בוצע בריכה  -מדרכה מחברת שכונה חדשה   

 בוצע במרכז הקיבוץ  תיקוני בטיחות מדרכות וחניות   

 חינוך
הסבה למרכז פעילות לילדי  -מבנה דוארט 

   המרחבים

 בריאות 
 קלאבקאר "אבולנס" 

 נקנה 
   מקלט גן תמר  ביטחון

 חברה 
 מרכזיות מתקני אופניים ליד חניות 

 בוצע

   סככה לאופניים של הכלבו  

   שיפוץ ברדג  
   מדרכות  -בית קברות   

     סה"כ 



 
 
 
 
 
  -  מסיבה נוער פרטיות[ 2

הנוער והצעירים, הפרטיות של מסיבות הכל 
מחויבות לעבור אישור הנהלה חברתית,  

כל מסיבה המתקיימת באזור  על   לפני קיומן.
הקיבוץ, יש לנו אחריות כגורם שהשטח שייך  

זאת בצורה מבוקרת ע"י  אשרלו ולכן יש ל
 הגורמים הרלוונטיים למסיבה. 

על קיום הציבור את יש חשיבות ליידע 
לפניות   שהוא כתובתהגורם , מיהו מסיבהה

 ולראות שיש שליטה ובקרה על המסיבות. 
 
)תקציב בלתי רגיל(         הוספת תב"ר [ 3

 2022לשנת 
עם כניסת משפחת כרמלי מור וחן לבנייה,  

יש להוציא את התשתיות הציבוריות  
מהמגרש שלהם.  לטובת כך נדרש תב"ר 

טלי יהכספי מקומי מה ועד  וה מכספי הקיבוץ
במועצה. עלות התב"ר   נמצאיםההשבחה, ה

 ₪  100,000הנדרש 
 החלטה: מאושר 

 
התבטאויות ושיח מילולי אלים בתקופה  [ 4

 האחרונה 
אנחנו   ,מנהלת הקהילה –לבקשת הגר 

נושאים שהיו דיונים בעוצרים את כל ה
אמורים להיות ודנים בשיח התוקפני 

 ל בקיבוצנו. מתנהוהאלים ה
  למילים יש כוח רב ולאלימות מחיר כבד! 

חייבים לעצור ולשים מראה  בהם יש רגעים 
תמיד התברך בשיח  על המצב. כפר מסריק

חברי. יש דרכים להביע כעס וחוסר שביעות 
 רצון. 

שני דיונים בנושאים שהיו בוטלו  מסיבה זו
 . והוחלט לדון בנושא האלימותבסדר היום 

לאחר הדיון הוחלט לפרסם קריאה לכל  
החברים שעליה חתומים כל חברי הנהלת  

  :להלן הקריאה לחבריםהקהילה.   
 

 הקיבוץ לחברי  
 

ושיח מתלהם   לאור התבטאויות קשות 
עלו , בהם בתקופה האחרונהבקיבוץ, 

ואפילו , מילולית ותאלימביטויים של 
   ,תוקפנות ואיום על ממלאי תפקיד בקיבוץ

 

 
 
 
 
 

  העצרה ההנהלה החברתית את דיוני
 בנושא.  דיוןוקיימה  פיםהשוטבנושאים 

בהתנהלות שלנו  אלימות הינה קו אדום
יש לגנות אלימות מכל   .כקהילה קיבוצית

סוג שהוא ולזכור שהבחירה בחיים ביחד 
מחייבת כל אחד לראות לא רק את עצמו 

 וצרכיו אלא גם את האחר והקהילה. 
 

מחויבים לתפקידם ולמתן  יםממלאי התפקיד
הם   שרות אדיב ומכבד לחברים, אך במקביל

לשמור על החלטות הקיבוץ והכללים   חייבים
ם יש אי הסכמות אותם קבענו ביחד. לא פע

החלטה כזו או אחרת על על דרך הביצוע או 
אותה ניתן לברר בשיח מכבד בוועדות או 

בהנהלות השונות. איומים וצעקות לא  
מקדמים את הפתרון ובדרך כלל רק פוגעים 

ביכולת הצדדים לשמוע אחד את השני  
 ולהסכים על תהליך נדרש. 

השיח ברשת החברתית המשותפת "מקומי" 
ת הקיבוץ חייב להשתנות לטובת  ובמדרכו

כולנו, יש להקפיד על כבוד האדם, לדייק  
פייק ניוז( ולהימנע מהאשמות בלי בנתונים )

 אישיות )שיימינג(.  
 

 יםמרגיש חברתית,ה הנהלה ה ו, חברי אנ
שאם לא נעצור את הרכבת הזאת ונשים סוף  

עלולים לצאת   , הדבריםמתלהםלסגנון ה 
קרטיה  נו וערכי הדמוידרכ  משליטה.

הקיבוצית מאפשרים לקיים את הדיאלוג  
 הקהילתי בדרך ארץ. 

 
 חברי ההנהלה החברתית  חתומים: 

עמי זינגר, אבי בלן, רחלי שדה, לימור  
- בוכריס, עפר מסד, נופר מעין, אילת לוי 

בירק, הגר דוכס, הראל כהן, ליאת בירק, ירון  
 רייז 

 
 רשמה: הגר דוכס    

 
 
 
 

 

 



 

 

 

 ספר חדש חשוב ומרגש 

בשבועות האחרונים יצא לאור ספר חדש 
שיש לו חשיבות גדולה. מאמר גדול עם  

התפרסם במוסף עיתון "הארץ" ובו  ,תמונות 
תיאור הספר ונסיבות פרסומו. מי שעמדה  

  חנה פר'  מאחורי הוצאת הספר בארץ היא  
של תקופת השואה, חוקרת בכירה    ,יבלונקה 

  ויש לה קשר משפחתי עם כותבת הספר. 

העובדה שאת   ואהקשר שלנו עם הספר ה 
אברי    –הספר תרגם מסלובקית, חברנו 

א כמה תמונות וקטעים בחרנו להבי פישר.
מהמאמר שהתפרסם כאמור ב"הארץ"  ואת 

 תמונות הספר עצמו.  

                              
 כריכת הספר עם תמונת המחברת 

  

 

 

           
 תמונה מתוך המאמר בעיתון

 

 מהמאמר  יםקטע

 



 
   - תכירו את משפחת קובריגין 

 { 39{ וטניה} 44אלכס } 

הם הגיעו מסנט פטרסבורג. אלכס מהנדס  
מחשבים. עבד בחברה גדולה. נסע להרבה 

 ארצות מטעם העבודה. 

מומחית לשפה  -במקצועה בלשנית - טניה
הרוסית.. אבל למדה עוד הרבה דברים: 

מדריכת חדר כושר...ספרית כלבים...בניית 
ציפורניים... וגם עבדה בבנק בכל מיני 

 תפקידים... 

 . 6ואיגור בן  8קוסטה בן  -לזוג שני בנים 

למה ומתי קיבלו החלטה לעזוב את רוסיה  
 ולבוא לישראל? 

ר לפני כמה שנים אבל הם דיברו על זה כב
בזמן האחרון האווירה שם נעשתה יותר 
ויותר מתוחה, קשה ולא נעימה...הדאגה  

 העיקרית הייתה לעתידם של הבנים.

כל תהליך ההחלטה והביצוע לקח כמעט 
שנה...יש הרבה מסמכים שצריך לאסוף 

ואישורים שצריך לקבל. הם קיבלו אישור 
עזוב  לפברואר ותכננו ל 10-וויזה לישראל ב

בסוף הקיץ... רצו ללמוד עברית עוד לפני 
העלייה ולמכור מה שאפשר מרכושם... אבל  

פרצה מלחמה ושינתה את כל 
התוכניות...לאט לאט התחילו להתבטל  

ימים  4טיסות מרוסיה... ובסוף קיבלו אישור  
 לפני הטיסה. 

 למה בית ראשון במולדת?... 

התברר שיש הרבה סירטונים ביוטיוב של 
חדשים שעלו בעבר והם מספרים על עולים 

התוכנית הזאת...אלכס וטניה התרשמו מאוד  
ופנו למנהלים של התוכנית והשאר  

 היסטוריה... 

לאפריל   26-המשפחה הקטנה הגיעה לארץ ב
 ישר לכפר מסריק.. 

שאלתי איך הם מרגישים בישראל ובקיבוץ  
ואם זה עונה לציפיות שלהם והתשובה 

 שקיבלתי:           

ול מצוין ומעבר לכל המצופה...הם בהלם ...הכ
מהיחס שקיבלו מאנשים זרים לחלוטין... 

מהעזרה שהם מקבלים מכולם ובכול 
הנושאים... הילדים מרוצים ומרגישים 

בטוחים פה... מזמינים אותם לבוא להתארח  
אצל חברים מהגן ובית הספר והם כבר 

 מתחילים לפטפט בעברית..

 
טניה למסור  בסוף הפגישה ביקשו אלכס ו

המון תודה לכל מי שעוזר, שואל, מתעניין, 
מברך ומדריך אותם בקיבוץ...בשבילם זה לא  

 מובן מאליו... 

נאחל להם קליטה מהירה ומוצלחת בארץ 
 ובקיבוץ ואנחנו נמשיך לעזור ולתמוך. 

 ###################################### 

אלינו   היעגבמסגרת בית ראשון במולדת ה
אימא    מסלניקוב. ד משפחה...משפחת וע

          {.4{ ובת מלניה } 37ויקטוריה} 
{ נשאר בינתיים 52אב המשפחה יבגני }ג'ניה 

 איןבאוקראינה לטפל באימא שלו וגם 
לגברים עד גיל  מאוקראינהלצאת  ותאפשר

מקוות   אמא והבתה  גיוס.הבגלל חוק  60
מלניה מאוד  בקרוב.. יהןשהוא יצטרף אל



אבא וכל הזמן שואלת מתי הוא ת לעמתגעג
 בא... 

באוקראינה ויקטוריה עבדה בחינוך ובעלה  
 עובד במוסך. 

המשפחה רצתה לעלות ארצה לפני כמה  
ההורים של   תאפשר...השנים אבל זה לא  

ויקטוריה היו חולים מאוד ורק אחרי פטירתם  
להתחיל תהליך עליה    היכל משפחה הצעירהה

 לארץ. 

 
התחילו להתארגן ולאסוף רך הם עלפני שנה ב

לא הספיקו להגיש את הכל  ועדיין  מסמכים.
התחילה  בינתיים   ישראלית..הלקונסוליה 

מלחמה ובעזרת הסוכנות היהודית ויקטוריה  
ומלניה נסעו לרומניה וגרו שבועיים בבית  

נחתו   ןה מלון עד שקיבלו אישור להגיע לארץ.
שם הם   גוריון ולקחו אותם לירושלים.-בבן

 . משך חודשגרו ב

בזמן הזה סידרו להם את כל המסמכים  
קיבלו תעודת  , פתחו חשבון בנק, הדרושים

 ומשם שלחו אותם לכפר מסריק.  זהות

ו  עעל התוכנית בית ראשון במולדת הם שמ
החליטו שזה מאוד מתאים  ו ד באוקראינה וע

  הבגלל שויקטוריה בא: להם מכמה סיבות
 לבד עם הילדה ואין לה עזרה מאף אחד

מקום שקט זה הם ראו שקיבוץ   נוסףבו
 וצדקו.  ובטוח לא כמו עיר...

של אלונה ומרגישה  "תמר" מלניה הולכת לגן 
,  עוזרים שם מצוין...כולם מתייחסים יפה.

                 מלמדים אותה לדבר ולהבין עברית.
גדול יש בגן שתי מטפלות שמדברות  ה  המזל ל

והיא כבר   רוסית וזה מקל מאוד על הילדה
ולספור חדשות בעברית יודעת הרבה מילים 

 . 10עד 

התחלה ב ויקטוריה התחילה ללמוד באולפן.
היה די קשה אבל היא מתקדמת יפה ויש לה 

 רצון להצליח. 

כשהם עזבו את שויקטוריה מספרת 
איך  אוקראינה הם לא ידעו לאן הם נוסעים.

ות  אהמציאבל   סתדרויייקבלו אותם ואיך הם 
אנשים חמים  הייתה מעבר לכל הציפיות...

 ומסבירי פנים עזרו להם וממשיכים לעזור
  דרך..הורך כל לא

אסירי תודה על כל  שניהם  ויקטוריה ובעלה 
 היחס ועזרה שהיא והבת שלהם מקבלים פה 

לת קליטה קלה בארץ חגם להם אני מא 
 ובקיבוץ וכמה שיותר מהר להתאחד עם אבא. 

                         –וצילמה  הכינה את שני הראיונות 

 ענת צ'רמשניוק.                              

 

      
   תי במשפחות על הדשא הגדול  ש                    



 

 
   – עסקים עצמאיים  

 דיווחים ועדכונים 
 

יזמויות ועסקים קטנים הינו תחום אשר 
מתפתח כל הזמן. גם אצלנו בקיבוץ יש כל  
-הזמן התפתחות בתחום זה. כיום רשומים כ

עסקים קטנים ובינוניים שנמצאים תחת  50
 מנהלת עסקים עצמאיים. 

בתוך הרשימה נכללים עסקים שמהווים את  
ההכנסה היחידה או העיקרית של 

עסקים שהם   היזם/יזמת, ויש גם לא מעט
תוספת להכנסה המרכזית. בכל חודש יש 
אליי לפחות פנייה אחת של חבר.ת קיבוץ  
שמעוניינים לבדוק את האפשרות להקים  

עסק עצמאי. אותי זה מאד מרגש לראות את  
ההתלהבות וההתרגשות, יחד עם החששות, 

כשחבר.ה מתחילים לדמיין ולתכנן את 
 הקמת העסק.  

ו אתגר לא  להיות בעל.ת עסק עצמאי זה
פשוט ובמהלכו את.ה, כבעלי העסק, נמצאים 

די לבד עם כל המחויבות והדרישות, עם 
שלונות וגם עם ההצלחות. ולכן אני יהכ

משתדלת במסגרת תפקידי לייצר כמה 
שיותר מפגשים ומסגרות שיאפשרו ללמוד  

 ביחד, להתפתח, להתחבר. 

להרצאה   ,לפני כשבועיים נפגשנו במועדון
הרשמן שטרית שהיא מומחית  של ד"ר מיכל 

לרטוריקה ודיבור מול קהל, בנושא 
"תקשורת אפקטיבית". בהרצאה נחשפנו  

למחקרים ולשיטות שמאפשרים ליצור 
על השפעה. איך להשפיע על המחשבה, 

רגשות והתנהגות של אחרים? על כמה 
חשוב לנשום, לחייך ולהקשיב בכל 

אינטראקציה עם אנשים. מיכל דיברה על  
לו בהקשר של עסק ומפגש עם הכלים הא

לקוחות, אך המסרים והתובנות היו לחיים 
 בכלל, ורלוונטיים לכל היבט בחיים.  

 

 

 

 

בעלי העסקים שהגיעו נהנו מעוגות מעשה  
ידיה של מיה רשף, שי קטן לחג )פסח..(  

ובעיקר, לפי התגובות והפידבקים, מהרצאה 
 מרתקת ומלאת השראה. 

 

 
 

   2021והכנת דו"חות    2020סיום דו"חות שנת  

כמו בכל שנה, לאחר קבלת הדו"חות  
השנתיים מרואי החשבון, עורכים בהנה"ח  
את כל התיאומים והבדיקות לצורך הכנסת  

הדיווחים לתוך דיווחי הקיבוץ ולצורך 
 תאמות לדו"ח הסופי של כל יזם ויזמת. הה

במהלך סוף השבוע הקרוב יחולקו בתאי 
כתבים אישיים לכל בעל.ת עסק הדואר מ

ובהם סיכום ההתחשבנות האישית בהתאמה 
זיכוי או חיוב במס איזון  –לדו"ח השנתי 

ובמס הפנימי )במהלך השנה החיובים נעשים 
לפי הערכה   –בדומה למקדמות מס הכנסה 

של ההכנסה שאינה קבועה אצל יזמים. בסוף 
 השנה נעשית התחשבנות לפי הדו"ח הסופי(.  

יצורף גם מכתב אישי בנושא למכתב 
שכבר דיווחתי ערכנו   יהביטוחים לעסק. כפ

בדיקה עם יועץ הביטוח של הקיבוץ  
ובהתאם להמלצתו ובהתאם להחלטות 

הקיבוץ, כל בעל.ת עסק נדרשים להסדיר 
ביטוחים המותאמים לסוג העסק ולהיקף  

הפעילות. בכל שאלה או הבהרה ניתן לפנות  
 ם של הקיבוץ. הביטוחי  חראיתלאתי היכל, א 

 2021דו"חות 

 (( 4א)ב() 60פקודת מס הכנסה )סעיף 

 



 

 

מתייחסת באופן ישיר למצב בו חבר.ת  
קיבוץ לא מדווחים על כלל הכנסותיהם 

לקיבוץ והמשמעויות הנגזרות מכך. ממכתב 
שהתקבל ממש בימים האחרונים מ"ברית 

 שהתייחסות זו של מס הכנסה ,פיקוח" עולה
רלוונטית גם למצב בו בעל.ת עסק עצמאי  
לא יגישו בזמן את הדו"ח השנתי לקיבוץ,  

 ומשכך לא יכללו בדו"חות הקיבוץ.  

במצב כזה ייחשבו מבחינת מס הכנסה כאילו  
לא דיווחו על הכנסותיהם והדבר יגרור  

פתיחת תיק אישי וחבויות מס גבוהות )כך 
הכנסה(. כאמור, הפקודה בפקודת מס נאמר 

מתייחסת לכל חבר.ה שלא מדווחים על  
  לא הכנסותיהם, אך זה לא בטיפולי או

אחריותי. במסגרת תפקידי חשוב לי  ב
להדגיש לבעלי העסקים העצמאיים כי הם 

יכולים לפעול כחוק וכנדרש במהלך כל  
השנה אך בשל איחור בטיפול בהגשת הדו"ח,  

ץ כאילו  ייחשבו ע"י המדינה ו/או הקיבו
העלימו הכנסות ולכך יש השלכות לא 

 נעימות. 

אה  בשלב זה של השנה ניתן להעביר לרו 
את כל המסמכים הנדרשים לצורך   החשבון

על כל בעלי העסקים  .  2021ביצוע דו"ח 
העצמאיים לוודא כי רו"ח שלהם מסיים עם  
הכנת הדו"ח האישי בהקדם ולכל המאוחר  

ו"ח  עד סוף חודש יולי, ולהעביר את הד 
   לקיבוץ. 

 תווי שי

מנצלת את הבמה בשביל להזכיר כי  אני 
בבית המוסדות, אצל מיה רשף, יש תווי שי  
למימוש בכל העסקים הקטנים של הקיבוץ.  

הנות יזוהי מתנה שמאפשרת למקבל.ת ל
ממבחר של אפשרויות, ויחד עם זה אתם,  

, תומכים בעשייה מנצלים את תווי השיה
 .:( תחשבו על זה.) המקומית. 

מי  –בהזדמנות אחזור ואזכיר לכל החברים 
מה זה להקים  "שרוצה להיפגש ולשמוע על 

, מה זה דורש ממי  " עסק עצמאי בקיבוץ
שרוצה להקים, איפה הממשקים עם הקיבוץ  
)וגם איפה אני לבד בתוך הסיפור..(, ובכלל,  
מי שיש לו חלום או תחביב ורוצה לשמוע 

ליצור מוזמנים  –על אפשרות להפוך לעסק 
 איתי קשר. 

 אילת    עפר 

 

 

 

 כנראה שהפעם באמת זזים.. 
קטני האמונה והסקפטיים יש סיבה  לכל 

רו השבוע  לאופטימיות. כמה דברים שק
 קורים! הם  –חים שלמרות העיכובים מוכי

         
הקיבוץ לקראת  הכביש בצד המערבי של  

 ציפוי אספלט בקרוב מאד. 

            
  ייגים מרהיבת עינייםהפרגולה על גבעת הד

 ומזמינה אורחים לתצפית על הנוף 

 
לבדיקת קרקע  ביצה ה מקדח מעמיק לאדמת  

  .כנת התשתיות לשכונה החדשהלקראת ה
 ראו גם בשער העיתון.  



 

 

ראיון זוגי   - מעורבות חברתית   
 

איילת ואופיר שטהל מתנדבים ביחד  
וד וגם לח   

 

“לפני חמש שנים התחלתי להתנדב   -אופיר 
במשמר הגבול. פעם בשבועיים אני ומתנדב 

ושומרים בעזרתו במשך  נוסף, מקבלים גי'פ
שש שעות על כל המרחב שסביבנו, לפי 

 ..הנחיות של המפקד בשטח

אני רוצה לספר שרוב רובם של מתנדבי 
משמר הגבול באזור שלנו, אותם אני פוגש  

בשמירות שלי, הם ערבים, דרוזים ובדואים,  
ומעט מאוד יהודים, ונוצרו בינינו קשרים 

 .”יפים וידידותיים

 

נדבות, נודע לי על פעילות “תוך כדי ההת
של משמר הגבול למען  נוספת התנדבותית 

החברה במדינה.  פעם בחודש מקבלים 
המתנדבים את הג'יפים של היחידה, עבור 

בטבע עם ילדים בעלי  בילוי יציאה ליום 
צרכים מיוחדים. איילת ואני הצטרפנו 

 .להתנדבות זו

 
היא    גיבורים קטנים.   הפעילות נקראת 

על ידי בני הזוג מיכל   2001בשנת    הוקמה 
ויריב וינצר. הם הקימו תנועה חברתית 

לקירוב עולמו של האדם הרגיל לעולמו של  
הילד והאדם המוגבל ולמשפחותיהם. 

הילדים בעלי מוגבלות שכלית התפתחותית, 
והם לומדים במסגרות של החינוך המיוחד. 

הזוג  . בני 21אלו הם ילדים צעירים ועד גיל 
וינצר ממשיכים לעמוד בראש התנועה  

 .”ולגייס עבורה תרומות ומתנדבים

 

“לכל ג'יפ מצטרפות שתי  :איילת מוסיפה
הספר שלהם.  -סייעות עם ילד או ילדה מבית

מתנדבי משמר הגבול הם הנהגים, מדריכי 
 .הדרך ושומרים על בטחון הילדים והסייעות

לגי'פים מצטרפים גם רכבים פרטיים של  
חים מתנדבים מרחבי הארץ. כך יוצאת  אזר

 שיירה ארוכה של כארבעים כלי רכב במטרה 
 
 
 

 
 
 
 

להגיע לאחד מחניוני קק"ל, לפי בחירת בית 
הספר. כל חודש לחניון אחר. צוות נוסף של 

מתנדבים, ואני בתוכם, מגיע ישר לחניון, 
לסידור ולהכנת  ארוחה גדולה וטעימה  

 .לילדים ולכל המלווים

 

המתנדבים מארגנים שירה    ,אחרי הארוחה
וריקודים, משחקים פשוטים וכל מה 

שהילדים מסוגלים לבצע. העיקר לשחק,  
הנות , לצחוק ולחייך. היציאה אל מחוץ  יל

 לכותלי בית הספר והבית הפרטי, למרחבי 
הטבע, לנשום אוויר, לאכול בין העצים, 

לנסוע ברכבים צבאיים, כל אלה משמחים  
ואת משפחותיהם, מוסיפים להם את הילדים 

גאווה בלב והרגשה שגם הם יכולים לבלות 
 .”מחוץ לבתיהם, כמו כל ילד רגיל בגילם

 

“כשפרצה הקורונה לחיינו ונסגרנו    -איילת 
רוב הזמן בבתים, פנו אלי מהרווחה בקיבוץ  

לקיים באוויר הפתוח חוג לחברינו הגמלאים, 
לפי הנחיות משרד הבריאות. בחרתי  

                             מלות על כיסאות. בהתע
לאט נעלמה הקורונה וחזרנו לחיי -כשלאט

השגרה, החלטתי להמשיך את החוג  
בכל יום חמישי מגיעים שישה   .בהתנדבות

עשר גמלאים וגמלאיות לאולם הריתמיקה.  
למרות קשיי הגיל המבוגר, מבצעים 

המשתתפים תרגילי תנועה קלים וגם קשים, 
במשך חמישים דקות בישיבה על כיסאות,  

דוגמה גם   נותניםולא מוותרים לעצמם. הם 
לנו הצעירים יותר, והם מצדיקים את  

דת פעילות גופנית הגישה הרפואית המעוד 
בכל גיל למען בריאות הגוף והנפש. בסיום  

אני צופה במשתתפים בהערצה   הפעילות
 .”ובהתרגשות ומחכה שיגיע השבוע הבא 

 

“אני מרגיש שאם יש ביכולתנו  -אופיר 
להתנדב בעשיית מעט טוב לאחר, יש בכך  
זכות גדולה והרגשה של סיפוק רב. אמרו  

קבל. רק  כבר חכמינו שהנותן הוא גם המ
כשהתחלנו להתנדב הבנו כמה אמירה זו  

 נכונה ואמיתית.  
 

במסגרת זו אנחנו נפגשים עם הרבה מאוד  
גילינו שיש לנו אזרחים טובים . מתנדבים

מכל הזרמים, השכבות והתרבויות שרוצים 
 ”.לעזור ולבחור בטוב 

 

                                     צוות מעורבות חברתית                                                 
 רשמה: גליה שטיין 



 

 

פרידה מרגשת מרמה שטיין, שסיימה את  
 תיקונים בקומונה תפירה ו עבודה ב 

 

  ענף ההלבשההצוות נציגי הנהלת הקהילה ו  
בחדר הישיבות של בית המוסדות  נפגשו 

לומר תודה לרמה שטיין על השנים הרבות  
בהם עבדה בתיקונים בקומונה. רמה סיפרה  

כרונות מתחילת העבודה ומהחיים בכלל. יז
ואנחנו מאחלים לרמה   שגהיה מפגש מר

בהצלחה בהמשך ובעיקר הרבה שמחה  
 . ובריאות

 

 

 

 

 בגדים לנתינה   -  הצריף 
דאי מכירים את החדר הזה שנמצא  ואתם בו 

לאחרונה שוב סידרנו  . ליד סידור הרכב
 כדי שיהיה נוח ל"חטט"  -ריעננו ו

 

 

 

 חשוב לנו להדגיש ולציין כמה דברים: 

למרכז  הבגדים  בדרך כלל נארזים למסירה  .1
  לב-תחוןיפלובקרית מוצקין ו "ויצשל 

 .זה השלב הסופיבכרמיאל. 

 

עד שהדברים נמסרים אנחנו תולים  .2
עבור חברי  -לשימוש עצמי ומקפלים 

 . ותושביו  הקיבוץ

 

בנות שעוסקות בזה בהתנדבות, לכן  2-3יש  .3
הבקשה היא שהדברים והבגדים שאתם  

לכם "נמאס"  -באמת דברים ש יהיומביאים 
   .מהם ולאחרים יהיה כיף לזכות בהם

 

אל תביאו בגדים קרועים מזוהמים   ,אנא .4
את זה ניתן להשליך לפחי המיחזור  '. וכו

 הצהובים שמאחורי הכלבו. 

ים לב בתוך שקיות לפעמים קורה שבלי לש .5
הבגדים מושלכים כל  מיני לכלוכים אחרים 

 ואת זה אנחנו מבקשות למנוע. 

    אנא שימו על  המדפים  -חפצים וכלים   .6
 שעל המרפסת 

 

אם  אלא רק  -בבקשה אל תביאו נעליים  .7
  ברשותכם  מנעלים שנראים לכם במצב טוב

 אותם תשימו על  המדפים בחוץ. 

 

אנחנו חוזרים לפתוח בצורה קצת יותר   .8
ובימי  12.00בשעה בימי שבת  - מסודרת
 16.3 -רביעי ב

 

 .  "מקומי"יום נוסף לפתיחה יפורסם ב  .9

 

  ואיטהסיפר מפתח לצריף נמצא אצל אידה   .10
תמיד אפשר לבקש ולקבל באופן חופשי  -

 - ללכת לחפש ולקחת מה שמתחשק
 ולהשאיר מ ס ו ד ר!! 

 

אנא השליכו כמו   -ת הבגדיםאת שקיו  .11
 קודם, דרך האשנב הפתוח בדלת. 

 

   .לעשות טוב לכולם –המגמה היא    .12
 בבקשה עזרו לנו! 

 איטה.  

 

 



 

               
 מכתב פתוח להנהלה הכלכלית. 

 )בתקווה לקבל תשובה מהירה וברורה( 

לפני כשנתיים וחצי הייתה שיחת קיבוץ  
שהנושא המרכזי היה דחיית תשלום 

הדיבידנד לחברי הקיבוץ. הלכתי לשיחה  
במטרה להצביע נגד ההצעה, אבל הסבירו  
שם שהיו הרבה הפסדים בענפים שונים,  

והקיבוץ רוצה להשתמש בכסף של הדיבידנד  
לתשלומים עבור תהליך שיוך הדירות.  

השתכנעתי מההסברים, וגם האמנתי לנאמר 
שזה רק לשנתיים, ולאחר מכן כל חבר יקבל 

  דיבידנד שוב, והצבעתי בעד ההצעה.

כעבור שנתיים, בערך בנובמבר שנה שעברה,  
ן, וקיבלתי תשובה יהתעניינתי מה קורה בעני

יהיו כל הנתונים של  2022בפברואר ש
הענפים השונים, יהיה דיון, תהיה שיחת 

קיבוץ והצבעה. אני לא יודע אם היה דיון, 
  30-אבל שיחת קיבוץ והצבעה לא היו. ב

למרץ שאלתי שוב, מה המצב, וקיבלתי את  
"עד שלא נקבל את משמעות   התשובה:

המיסוי על עסקת חלוקת האגודה לא יחולק 
 דיבידנד" 

שבועות! ביררתם מה   6אז עברו עוד מ
משמעות המיסוי? אם לא, למה לא? ואם כן, 
איפה עומד התהליך עכשיו? הבטחתם דחייה  

 ב? כשל שנתיים, למה הכל מתע

 אולי אתם בהנהלה לא מבינים, אבל רבים
מחברי הקיבוץ לא מרוויחים משכורת שמנה,  

ומאוד זקוקים לכסף הזה, אפילו שזה סכום  
כמה משכנינו )למשל ברגבה כל  זעיר לעומת 

 ש"ח !!(.  300,000חבר ותיק קיבל לפני חודש 

לא  .אני מצפה לתשובה מהנוגעים בדבר
חייב יותר מדי פירוט על התהליך מול כל  
הגורמים השונים, רק תגידו איפה עומד  

הנושא, ומתי נקבל את הדיבידנד, סה"כ זה  
 הכסף של כולנו. 

 שתלוורט מייק                          

 

 

 

 

 לכבוד: מייק שתלוורט 

 שלום רב, 

פנייתך להנהלה הכלכלית לנושא  הנדון:  
 2021חלוקת דיבידנד בגין תוצאות שנת  

 במענה למכתבך בנושא להלן תשובתנו:

הייתה חשיבות רבה להשאיר סכומים   .1
לחלופת האגודה שכן המגזר העסקי לקח 

על עצמו מיליוני שקלים כדי לעזור  
ולקבוץ בביצוע העסקה שהיא  לחברים 

 חשובה עבור כולם. 

יש בהחלט כוונה לחלק לחברים דיבידנד   .2
 . 2021בגין הפעילות של שנת 

בעקבות נושא שיוך הדירות באמצעות   .3
חלופת האגודה אנו נמצאים בשלבים  

אחרונים של עדכון מודל החלוקה באופן  
המתמטי שלו , לא נוגעים בנושאי 

בהנהלה כלכלית  הזכאות. המודל יאושר 
משמר זבולון  -שיחת קיבוץ ואח"כ ב

 בחודש הבא. 
נושא מיסוי חלופת האגודה עדיין לא  .4

ברור כי לא קבלנו את התייחסות רשויות  
המס לעסקה. במידה ונדע על גובה 

התשלום, יחליט הקבוץ האם וכמה ישלם  
החבר והשאר יוטל על המערכת העסקית,  
 כך שישנה בהחלט אפשרות שתשלום זה,

תלוי בגודלו ינגוס בתשלום הדיבידנד  
 . 2021בגין שנת 

ממאזני  בבנוסף גובה הדיבידנד מחוש .5
השנה וטרם אושר המאזן המבוקר של 

 הקבוץ. 

כל זאת מוביל אותנו לחודש אוגוסט   .6
)נקווה שלא יאוחר מכך( בו תינתן תשובה 

 סופית לשאלות שעלו במכתבך אלינו. 

 
                                                                                                     ירון רייז ושאול גור   בברכה       

 בשם ההנהלה הכלכלית 



 

 
 

 "שומר בית הקברות" 
שלחה לנו תמונה שראויה להיות   חדוה סגל

הוא נתן לנו  . היא כותבת כך: "תמונת השבוע
   "ד.אח  מרחק מטרעד ליו אלהתקרב 

 

 
 

 :  יראון שדה סביר לנו  וזה מה שה 
פרחון של ינשוף עצים שבימים אלו  וזה "

עדיין צעירים מדי   נוטשים את הקינים אבל 
בשביל לדעת מי הטובים ומי הרעים, 

ידי ההורים בסביבות   ופלים עדיין עלמט
 הקן. ידוע לי על פעילות הינשופים בבית

שייך לדור  - שצילמת  הפרחוןו  שלנו הקברות
החדש שרק עכשיו יוצא לעצמאות כלכלית.  

אם   .אין צורך לנגוע בו, רק לצלם ולהתרשם
חתולים לא יפגעו בו הוא יסתדר לבד. יופי  

 ! תיעודשל 
 

   של תמונת השבוע: - פינה חדשה  ועוד  
 ים ב" תמונה שבועית מהמרח

,  קוסטה אצלנו השבוע הראשון של  :והפעם
המשפחות שהגיעו לבית מילד  –)כזכור 

מרגיש כאילו היה כאן ראשון למולדת( 
  .תמיד

 

 
 
 

מסתבר שהילדים לא צריכים שפה כדי 
לתקשר, אנחנו יכולים להתגאות בילדים 
 .שלנו איך הם מקבלים ופותחים את הלב 

 ד - עינב בוכתבה: צילמה 
 

 

 
 

 ממשיכים למחזר! 
שנת המצוות בהובלה של נדב לוי ממינין 

 בקבוקים ופחיות. 
לאחר המיון בשקיות המתאימות, מגיעה 
משאית של א.ל.ה לאסוף וכסף הפיקדון 

 מועבר לטובת פיתוח  הבוסתן והמשק חי. 
מוזמנים להמשיך ולהביא בקבוקי שתיה 

פלסטיק וזכוכית ופחיות. האיסוף ליד  
 "דריה". 

 



 

 

 פינת הביטוח 
בעקבות פניות חברים ורצון לקבל מיידע על אפשרויות ביטוח הבריאות  

טבלה מרכזת של הנושאים בגינם אפשר לתבוע את ביטוח  אני מפרסמת  
בשלושה עיתונים עוקבים:    פורסמה . הטבלה  בריאות הקבוצתי של הראל ה 

                                              והפעם הדף השלישי והאחרון בפרסום 
 אתי היכל.                                   . מוזמנים לפנות אלי בכל שאלה 

 

 



 

 

 
 יש פעילות ערה בתיירות 

הרצאה של   11.00בשעה  - 27.5בשישי  
על תרבויות מרתקות בגליל,   אמנון גופר 
, קייטרינג בריוש, חגית שטרןארוחה של  

תערוכה  בחצר הראשונים וביקור ב
 .אוצרות התערוכה "אובססיה אהובתי" עם 

  'שח 140עלות לחברים בלבד, 

 0528346306לפרטים נוספים 

יריד תוצרת גלילית עובר  -  28.5שבת 
 16.00-20.00למתכונת קיץ, ויתקיים בשעות 

תתקיים הופעה בחצר, והפעם גם דוכני  
דוכנים נפלאים   30אוכל טיבטי ואוכל דרוזי ו

 .יליתשל תוצרת גל

 

ע שבועות בתיירות  ואיר - 4.6שבועות 
מוזמנים להצטרף   10.00-13.00בשעות 

לפעילות הכנת חלות ועוד. ללא עלות,  
  .בהרשמה בשבת ישראלית

 

 

 

על רקמה, טקסטיל  - 23.6יום עיון  
 ומלאכות אחרות 

 .עם הרצאות מצויינות ומגוון סדנאות 

 250 -עלות לחברים בלבד 

 0528346306לפרטים והרשמה 

 

 

 



 

 

 ראיון פינג פונג 

 ליאור מאיר עם  
 

 ספר קצת על עצמך: 

 
 . במקור מטירת הכרמל.  37ליאור מאיר, בן 

 נשוי לשני ואבא לאלה גיא ודנה.  

למדתי הנדסת מכונות בבן גוריון ושם 
 פגשתי את שני. 

 בתור מהנדס מערכת.  KLAעובד בחברת 
 

 
 

 למה בחרת לגור בכפר מסריק?  .1

 
באוניברסיטה היינו  שני אחרי שהכרתי את 

שים בקיבוץ, כבר אז ממש  "מגיעים לסופ
אהבתי את המקום ואת החבר׳ה וחשבתי 

שזה אחלה מקום לגדול בו ולגדל משפחה, 
 לא היה לי ספק שארצה לגדל פה את ילדיי.

 
 
 

 
 
 
 

 

 מה החוויה הראשונה הזכורה לך מהקיבוץ?  .2

 
גיל ושני   ,פעם ראשונה שהגעתי לקיבוץ תום

קאר של האורחן, זו  -אספו אותי עם הקלאב
היתה הפעם הראשונה בחיי שנסעתי על  

 קלאב קאר… 
 

 מה אתה אוהב לעשות בזמנך הפנוי?  .3

 
לשחק עם הילדים שלי, לשחק במחשב,  

להיפגש עם חברים ולמלא אחר ההוראות 
 של אשתי.

 

איזה מקום חוץ מהבית, אתה אוהב בקיבוץ   .4
 ולמה? 

 
הבריכה של הקיבוץ שעוזרת לנו להעביר  את 

 את ימי הקיץ החמים בכיף.

 

 ספר לנו משהו שאנחנו לא יודעים עליך?  .5

 
אני ליאור ולא נווה )הבעל של עפר( פשוט 

 ער... הרבה מתבלבלים כנראה בגלל השי
 

 

לסיום סיומת, למי אתה מגלגל את ראיון   .6
 הפינג פונג הלאה? 

 
 ! שחקי אותה שירן ויאולא, 

 

 אסנת אבנון הכינה את הראיון: 
 
 

 
 כוס ברכה נישא  

 
 לאידה ומיכאל סיפר  

 
 להולדת הנכד החדש 

 
 למרינה וחנני בן  

 
 בוריס   ברכות חמות לדוד 

 ולכל המשפחה המאושרת 
 



 

            

 הזמנה לאמון הציבור 

המבנה החדש של אגף תכנון ובינוי מרכז 
תחתיו מספר תחומים שעד היום התנהלו 
בנפרד ומייצר כתובת אחת עבור החברים 
תוך שיתוף פעולה עם התחומים השונים 

והממשקים. הצורך לשינוי והתאמות עלה 
מחברים שדרשו שירות וליווי שלא קיים 

תן מענה עבורם.  יבקיבוץ ויצירת גוף שי
מהשינויים שהקיבוץ עבר בכלל  גם ובנוסף, 

 ומהשיוך בפרט. 

תפקיד ניהול   ,בהתאם להחלטות הקיבוץ
האגף נבחר ע"י צוות איתור שבודק ושוקל  

את הכישורים וההתאמה המועמדים 
 לתפקיד. צוות האיתור המליץ עלי לתפקיד 

.  וההנהלה החברתית אישרה את ההמלצה
התהליך וניתן  פורמלית בזה בעצם הסתיים 

לצאת לדרך. למרות זאת, ומאחר שזהו 
בנה ע"י מי שיוביל אותו יתפקיד חדש שי

וחלק מהותי ממנו הוא מתן שירות לחברים, 
חשוב לי לקבל אמון הציבור ולכן ביקשתי  

 הצבעה בקלפי. בגם  אשר את בחירתיל

בשנים האחרונות אני מובילה את אגף  
אני חלק מצוות מצומצם המוביל  שיכון, ה

השיוך ומרכזת את תחום  תהליך את 
הצמיחה הדמוגרפית בכלל ואת פרויקט  

הקליטה והבניה בפרט. הובלת התחומים 
האלו מחייבת אותי לעסוק במגוון נושאים  

ותהליכים, להיות בקשר ישיר עם חברים  
אישיים  וולתת מענה למצבים מערכתיים 

 ומורכבים. 
באופן ענייני. הוגנות  אני תמיד פועלת 

 ויושרה מובילים אותי בכל התנהלות. 

שינוי המבנה הארגוני היה יעד של אגף 
מעוניינת  לאשיכון. היה לי ברור שאני ה

בתפקיד, חשבתי שאוביל את התהליך 
                             ואסיים את תרומתי לאגף. 

לאחר פגישה רחבה להתנעת התהליך, 
!" זה הפך להיות עבורי "ברור שלא אני...מ

"למה לא אני?" מיד עדכנתי את הצוות  
המוביל על מחשבותי ופרשתי מהצוות  

ומהעיסוק בתהליך שינוי המבנה הארגוני.  
יצא המכרז ולאחר ששקלתי את  אשר רק כ

הדברים בהתאם להגדרת התפקיד והתנאים 
שהוצעו החלטתי להגיש את מועמדותי 

 לתפקיד. 

 

 

 

ההזדמנות לחלוק  אני שמחה מאוד על 
 אתכם את הדברים. 

יותר לקבל את אמונכם בקלפי  עוד אשמח 
 ולצאת לדרך חדשה עבור כולנו. 

 דניאלה ורדי אמנו 

 

 

 

 

 

 ערו הגדול קיבוץ משתתף בצ ה 

   משה מקדשי של  

 אמו ז"ל במות  

 ושולח תנחומים למשפחה כולה 

 

 

 

 הגדול   ו יבוץ משתתף בצער הק 

 פליקס ברון של  

 אמו ז"ל במות  

 למשפחה כולה נחומים  לח ת ושו 

 

 

 



 

 
 



 

 

 רופא חדש מגיע  
 לחברים שלום, 

  -, בתאריך הברצוננו לעדכן כי בשבוע הבא
ד"ר מהאדי את עבודתו במרפאת מסיים  1.6

נעמן. ד"ר מהאדי מתמחה ברפואת ריאות  
וזהו עתידו המקצועי. הוא עובר לעבוד  

במשרה מלאה בתחום זה ונאחל לו הצלחה  
 רבה בהמשך.

על התקופה בה היה   אנו מודים למהאדי
, על עבודתו המקצועית חלק ממרפאת נעמן

   ותרומתו לצוות המרפאה.

 את ד"ר מהאדי יחליף ד"ר אסף הלפרין. 

ביקשנו מד"ר אסף להציג את עצמו, ואלו  
 : הם דבריו 

 שלום לכולם, 

נעים מאד שמי אסף ואני שמח על  
ההזדמנות שנפלה בחלקי להצטרף כרופא  

 משפחה למרפאת נעמן. 

 - קצת עלי

שנים אני תושב משגב )אשחר(  16 -מזה כ
 אשתי וארבעת ילדיי. ,יחד עם עלוית

את לימודי הרפואה סיימתי באוניברסיטת בן 
אני  2011ומשנת   2005גוריון בנגב בשנת 

  מומחה ברפואת המשפחה.

את ההתמחות התחלתי במרכז בריאות  
משגב, בהמשך עבדתי בבית החולים העמק  

ת וילדים, ולבסוף שימשתי במחלקות פנימי
  כרופא של קיבוצי הזורע ורמת השופט.

 8 - לאחר סיום ההתמחות שימשתי במשך כ
שנים כרופא משפחה ומנהל מרכז בריאות 

  משגב.

 

 

 

במקביל לעבודתי במרפאה הדרכתי  
סטודנטים ומתמחים והשלמתי לימודי 

 המשך ברפואת ספורט באוניברסיטת ת״א. 

משמש כמנהל אזור  מזה כשנתיים וחצי אני 
במחוז חיפה והגליל המערבי של הכללית,  

  הקריהובחודש הקרוב אעבור לנהל את  
  ההייתאך אהבתי הגדולה  ,הרפואית בזבולון

  רפואת המשפחה. -ונשארה 

אני מטפל בכולם, קטנים וגדולים, ובכל  
פונה לעזרה וליעוץ  גם התחומים, וכמובן ש

 כאשר מתעורר הצורך. 

לרשותכם ולתת שירות   אשמח מעתה לעמוד
 .  קוהוותי ביחד עם צוות המרפאה המצוין 

מי שיהיו מטופליי יוכלו ליצור עימי קשר גם 
 דרך המייל האישי: 

assafharofe4@gmail.com 

להשיב  אנא קחו בחשבון שאני משתדל 
בהקדם, אך המייל לא נועד לבקשות או 

לשאלות דחופות ולעתים אוכל להשיב רק  
 . כעבור יומיים שלושה

 , להכיר ולסייעשלהיפגמצפה 

 אסף 

 שעות הקבלה של ד"ר אסף יהיו:

 12:00-16:00יום א 

 14:00-18:00יום ב 

 8:00-12:00יום ג 

   8:00-12:00יום ד 

 

 צוות מרפאת נעמןמ הרבה בריאות לכולם

רכזות בריאות ורווחה עין   -שמרית ונופר 
 . המפרץ וכפר מסריק

 

mailto:assafharofe4@gmail.com


 


